
 
 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA JUNTA 1/2015 
 
Núm de sessió: 1/2015 
Data: 12 de gener de 2015 
Hora de començament: 10 h 00 min   
Hora d’acabament: 13 h 00 min 
 
Membres 

 
Assistentes i assistents  

 
Equip directiu:  Rosa Argelaguet, Josep Mª Cors, Xavier Gamisans, José 

Miguel Giménez, Maria Rosa Giralt, Joan Antoni López, 
Josefina Pla i David Parcerisa. 

 
Professorat:      Montserrat Alsina, Jordi Bonet, Pere Busquets, Laura 

Conangla, Jordi Cunill, Francisco del Águila, José Juan de 
Felipe, Margarita Domènech, Toni Dorado, Teresa Escobet, 
Jordi Fortuny, Modest Freijó, Roser Gorchs, Xavier de las 
Heras, Joan Jorge, Conxita Lao, Immaculada Martínez, 
Antonia Molina, Josep Oliva, Montserrat Pons, M. Albina 
Puente, Joan Josep Rivera, Josep Mª Rossell, Lluís 
Sanmiquel, Montse Solé, Marc Soler, Marta Isabel Tarrés 
Jesús Vicente, Ricardo Villar. 

 
PAS Funcionari: Claustre Fontanet. 
 
PAS Laboral: Josep Abellán, Fàtima Brunet, Lluís Clotet, Raquel Ibarz 
 
Membres convidats Anna Bonsfills, Montse Mendez, Sandra Franch, Jose A. 

Romero, Josep Font Soldevila, Joaquim Sanz, Federico 
Sanchez, Francesca Sala. 

 
Excusen l’assistència 
 
Professorat: Pura Alfonso, Pere Palà. 
 
PAS Funcionari: Maria Chavarría. 
 
No assisteixen  
 
Professorat: Anas Al Omar, Raúl Osorio, Jordi Vives Costa 
 
Estudiantes i estudiants: David Adam, Roger Baró, Xavier Canudas, Oriol Canyadell, 

Marc Fernandez, Marina Freijo, Adrià Lladó, Òscar Martí, 
Adrià Martin, Xavier Pedrals, Noel Peña, Jordi Pesarrodona, 
Francisco Ramirez, Lidia Rubinat, Vicenç Torras.  

 
 



 
ORDRE DEL DIA 

 
 

1. Aprovació de l’acta de la Junta de l’EPSEM 2/2014 (doc.1). 
2. Pla Estratègic de l’EPSEM (Informe de la Directora). 
3. Ratificació dels acords de la Comissió Permanent: 

3.1. Pla d’Estudis del Màster en Enginyeria dels Recursos Naturals (doc.2). 
3.2. Seguiment del pressupost 2014 (doc. 3). 
3.3. Proposta de compra de material de laboratori en el pressupost 2014 (doc. 4). 
3.4. Procediments del Sistema de Garantia Interna de Qualitat (doc. 5). 
3.5. Memòria de verificació del Màster en Eng. dels Recursos Naturals (doc. 6). 

4. Informació de la DAM. 
5. Assumptes sobrevinguts. 
6. Torn obert d’intervencions. 
 

DESENVOLUPAMENT DE LA REUNIÓ 
 
1. Aprovació de l’acta de la Junta de l’EPSEM 2/2014. 
 
S’aprova per consens l’acta de la Junta de l’EPSEM 2/2014. 
 
3. Ratificació dels acords de la Comissió Permanent. 
 
Com que es preveu que l’apartat 2 de la Junta serà llarg es proposa i s’accepta de fer la 
ratificació en primer lloc dels documents de la Comissió Permanent. 
 
3.1. Pla d’Estudis del Màster en Enginyeria dels Recursos Naturals (doc.2). 
 
El coordinador del Màster, Xavier de las Heras, puntualitza que aquest Pla d’Estudis ha 
estat lleugerament modificat durant la redacció de la Memòria Verifica del mateix. Com que 
aquesta Memòria Verifica ha de ser aprovada per la Junta proposa que, en el cas que la 
Memòria de Verifica quedi aprovada, el document del Pla d’Estudis del Màster d’Enginyeria 
dels Recursos Naturals incorpori les modificacions. 
 
S’aprova per consens el Pla d’Estudis del Màster en Enginyeria dels Recursos Naturals 
amb les modificacions aprovades en la memòria del verifica. 
 
3.2. Seguiment del pressupost 2014 (doc. 3). 
 
S’aprova per consens el seguiment del pressupost 2014. 
 
3.3. Proposta de compra de material de laboratori en el pressupost 2014 (doc. 4). 
 
S’aprova per consens la Proposta de compra de material de laboratori en el pressupost 
2014. 
 
3.4. Procediments del Sistema de Garantia Interna de Qualitat (doc. 5). 
 
S’aproven per consens els Procediments del Sistema de Garantia Interna de Qualitat. 
 
3.5. Memòria de verificació del Màster en Eng. dels Recursos Naturals (doc. 6). 
 
S’aprova per consens la Memòria de verificació del Màster en Eng. dels Recursos 
Naturals i s’incorporen aquestes modificacions al document del Pla d’Estudis d’aquest 
Màster. 



 
 
2. Informe de la Directora. 
 
La Directora fa un recull de les diferents reunions que ha tingut els darrers mesos (Veure 
l’Annex al final de l’Acta). Seguidament informa que al febrer es farà una nova Junta que 
comptarà amb la presència del Rector de la UPC, aquell mateix dia vindrà el president del 
Consell Social de la UPC i s’aprofitarà per fer una visita de l’EPSEM i que la coneguin. 
 
La Directora assenyala que el seu informe tractarà sobre dos temes principals: el Pla 
Estratègic de l’EPSEM i la modificació departamental de la UPC. 
 
Respecte el Pla Estratègic de l’EPSEM exposa que abasta els següents assumptes: 
 

1. Promoció 
2. Estructura del PAS 
3. Estructura departamental 
4. Aliances amb altres Universitats 
5. Màsters i Graus 

 
Pel que fa a la Promoció es vol disposar dels serveis d’una periodista i una professional del 
màrqueting per assessorar-nos en matèria de promoció i fer-nos visibles en els mitjans de 
comunicació. Així, la periodista publicarà articles als mitjans de comunicació i la persona de 
màrqueting dissenyarà un pla de màrqueting, en aquest darrer cas s’ha contactat amb una 
persona amb experiència que actualment treballa per la FUB i també ha treballat per 
Montserrat. La idea és de pagar-los per feina feta i en part es podrà pagar amb el 
pressupost demanat a la Generalitat pel Pla Estratègic de l’EPSEM. Cal iniciar les accions 
de promoció de forma immediata ja que, encara que el curs vinent no hi hagi canvis, cal 
augmentar el nombre de matriculats. Per això, es participarà en fires d’estudiants, es farà 
una nova web assessorats per una professional de màrqueting i es buscaran estudiants per 
anar a fer xerrades als instituts. 
 
Respecte els graus, el Pla Estratègic actua fonamentalment als estudis de la branca 
industrial però també comportarà canvis al Grau de Mines. És possible que en un futur 
s’implanti l’estructura 3 (Grau) + 2 (Màster) però de moment s’està treballant amb la idea 
d’ofertar estudis amb l’estructura de 4 (Grau) + 1 (Màster). El principal objectiu és fer una 
proposta de Graus i Màsters més atractiva. En primer lloc es proposa un Grau en 
Enginyeria de Sistemes Industrials lligat a un Màster de 60 ECTS. El Grau tindria un tronc 
comú i a la part final hi hauria especialitzacions, és a dir, permetrà obtenir atribucions en 
mecànica, química, electricitat-electrònica i, un cop superat el Grau es podrà fer el Màster 
de Recursos Naturals o bé un nou Màster que podrà englobar els titulats industrials i TIC. 
També es planteja la possibilitat que l’alumne pugui cursar un Grau genèric de Sistemes 
Industrials sense especialització i sense atribucions. Caldrà fer una comissió per dissenyar 
aquest Grau de Sistemes Industrials. L’Escola així oferirà tres estudis bàsics: Sistemes 
Industrials, Mines i TIC. És fonamental la promoció perquè aquestes tres ofertes tinguin 
èxit. Propostes similars es fan a l’Escola de Telecomunicacions i a la Pompeu Fabra. En 
aquesta darrera universitat, que actualment té molt d’èxit, els estudiants de 1er i 2on fan les 
assignatures que volen i a 3er es defineixen en la carrera que volen cursar. 
 
La Directora opina que qualsevol canvi implica un risc però cal tenir una proposta nova que 
generi expectatives en els alumnes, que des de primer ja facin alguna assignatura 
d’especialitat i que els engresqui. El fet de fer una proposta d’aquest tipus implica que el 
Rectorat també haurà de fer un esforç per contribuir al Pla Estratègic. 
 
Respecte l’estructura del PAS cal incorporar nou personal degut a les baixes, es farà 
concurs intern per cobrir les places necessàries de PAS. 



 
També s’està treballant per enfortir enllaços amb altres universitats i centres de recerca. 
Amb el CTM s’ha seguit amb bona relació i estan a la nostra disposició per fer pràctiques. 
Amb la UVIC estem en col·laboració a través de projectes europeus de territori (RIS3) i amb 
la FUB també es vol col·laborar. A més a mes, també es té relació amb Althaïa i amb 
l’Ajuntament de Manresa. 
 
Freijó: Manifesta la seva preocupació per la possible desaparició d’enginyeria elèctrica i per 
això està en contra de la modificació dels graus de l’EPSEM. Demana com quedaran les 
places oferides en unificar les branques industrials i si això pot comportar l’acomiadament 
de professors. També indica que la proposta comporta un risc molt elevat ja que la titulació 
de Mecànica queda desdibuixada i, actualment, és la que aporta més matriculats a la 
branca industrial de l’EPSEM. 
 
Directora: Indica que ella no ha parlat del tancament d’enginyeria elèctrica, s’intentarà que 
no es tanqui malgrat la oposició del Rectorat i que ha anat parlant sobre això amb el 
professor Vergues. Expressa que el risc seria continuar com fins ara ja que la darrera 
matriculació fou molt baixa. Si es fan canvis i hi ha una entrada pobre hi haurà un marge de 
confiança, si no es fan canvis i hi ha baixa entrada d’estudiants serà molt pitjor. A tothom li 
fan por fer canvis però cal fer-ho, va funcionar amb TIC (treballant molt) i pot funcionar amb 
la resta de titulacions. Respecte l’entrada inicial a industrials tant de bo sigui de 160, com 
que el que es fa és relativament semblant als estudis actuals no crec que impliqui 
acomiadament de professors. 
 
Freijó: Es podria fer el Grau de Sistemes Industrials i un Grau de Disseny Industrial que té 
alumnes a tot arreu. Expressa la seva inquietud per si fracassa el graui demana si el Grau 
podria ser de Tecnologies Industrials. 
 
Directora: Opina que no es podrà fer un Grau de Tecnologies Industrials ja que la UPC no 
deixarà fer-lo però es tracta que el Grau de Sistemes Industrials tingui un pla atractiu i que 
els estudiants en veure’l els resulti interessant. El Grau de Disseny Industrial no el deixaran 
fer però es poden incorporar coses de disseny al Grau de Sistemes Industrials. 
 
Ribera: Demana perquè no es pot fer un Grau de Tecnologies Industrials. 
 
Directora: Indica que s’entraria en conflicte amb les altres escoles de la UPC que ja 
ofereixen aquests estudis, tot i així cal discutir-ho amb el ViceRector Ras. En cas que es 
pogués fer caldria veure llavors com donar-li una orientació vers mecànica. 
 
Lao: Demana que s’intenti obtenir la denominació de Grau en Tecnologies Industrials. 
 
Directora: Aclareix que aquesta denominació pot afectar al Pla d’Estudis ja que aquest 
estarà condicionat per els Plans d’Estudis dels altres centres on s’imparteix el Grau en 
Tecnologies Industrials. 
 
Solé (Montse): Matisa que que el Pla d’Estudis es pot fer amb independència ja que, per 
exemple, el Grau en Enginyeria Química a Barcelona té un Pla d’Estudis molt diferent al de 
les altres escoles. 
 
Lao: Demana si es pot fer el Pla d’Estudis que es cregui millor amb independència de la 
denominació del Grau. 
 
Giménez i Giralt: a priori amb el nom de Tecnologies Industrials estaríem més o menys 
condicionats pels plans d’estudis de les altres escoles. 
 



Alsina: Opina que si a Manresa fem un Pla d’Estudis diferent potser és millor tenir una 
denominació que ens diferenciï dels altres centres, també opina que el sistema de 
mencions és bó. 
 
Lao: Diu que fer pràctiques en empresa obligatòries per a tots els alumnes seria molt bo, 
també es podria fer una doble titulació amb la FUB o amb una universitat estrangera. 
 
Oliva: Puntualitza que amb els Graus actuals hi ha una normativa clara relativa a la 
desprogramació dels Graus en funció del nombre d’alumnes matriculats, demana com 
funcionen els criteris de desprogramació en el cas de Graus que tenen diferents mencions. 
 
Directora: Indica que no sap si hi ha un criteri ja que les mencions es realitzen mitjançant 
assignatures optatives dins de la titulació. 
 
Freijó. Demana com es dirà el titulat que posteriorment adquireixi les atribucions. Creu que 
seria bo signar més convenis amb universitats europees. 
 
Directora: Respecte la denominació dels titulats amb atribucions serà segons el que 
decidim. Està d’acord en fer més col·laboració amb empresa i amb altres universitats. 
 
López: Explica que, en cas que les pràctiques hagin de ser remunerades no serà fàcil 
trobar empreses (la normativa UPC recomana que siguin remunerades) i això pot ser un 
impediment. Si les pràctiques no fossin remunerades segur que no hi haurà problemes per 
fer convenis amb empreses. 
 
Gorchs: Comenta que hi ha universitats on les pràctiques obligatòries els són un obstacle i 
si algun alumne es vol enfocar a recerca això li pot ser un impediment, cal anar amb 
compte. Afegeix que, a més a més, és difícil trobar suficients empreses per tothom. 
 
Directora: Opina que cal fer propostes diferents del que fan les universitats i centres que 
ens envolten i ara amb el Pla Estratègic en tenim la oportunitat. 
 
Molinero: Demana quin seria l’itinerari per titular-se en electrònica amb el sistema de 
mencions, també demana si el Pla d’Estudis que es planteja garantirà la continuïtat de tot el 
professorat. 
 
Directora: Indica que les mencions es realitzaran a partir d’optatives a 1er, 2on i 3erA i 
diferenciant els itineraris a 3erB i 4at i després es podrà fer el Màster. Respecte professors 
la Directora creu que afegint el nou Màster hi haurà un encàrrec docent similar. 
 
Fortuny: Indica que fer les pràctiques en empresa obligatòries implicarà reduir optatives i 
llavors potser no es podran fer les especialitats... Actualment hi ha molts alumnes treballant 
per tant tindran problemes de temps si es fan les pràctiques obligatòries. Els dobles graus 
si es fan amb la FUB o la UOC implicarà un increment del cost econòmic i això pot ser una 
dificultat. Opina que els graduats en Sistemes Industrials podrien fer un Màster Industrial. 
Demanar si cal decidir de manera immediata si es fa aquest canvi. 
 
Jorge: Opina que el principal problema que té l’EPSEM és el de matriculació i que aquest 
problema necessita accions immediates, mentre que el Pla Estratègic planteja canvis al 
curs 2016-2017. El Rector té molt clar que el que vol és reduir graus a Manresa i sembla 
que la proposta és fer el mateix que fem ara d’una altra manera i el Rectorat potser té més 
al cap que cal reduir professorat, potser cal que el dia 4 el Rector es pronunciï respecte al 
futur de l’EPSEM. Cal centrar el debat en com aconseguir estudiants, ens hem de vendre i 
treballar perquè no es parli malament de nosaltres. Fer assignatures de campus i titulacions 
molt flexibles podria ser una bona proposta. El tema de les competències no és tan 
important ja que moltes titulacions sense competències tenen èxit. Cal que la UPC s’hi 



impliqui més i també cal assumir el Pla Estratègic de Mines des de l’Escola i no només 
deixar-ho als professors de mines. 
 
Directora: Opina que cal demanar-li al Rector sobre la continuïtat dels estudis i del 
professorat a Manresa. La UPC aconsella fer un canvi i si ho afrontem de manera 
constructiva ens hi ajudaran. Aquest canvi ens permetrà redissenyar els nostres plans 
d’estudis per fer-los atractius. 
La proposta de Pla Estratègic fa poc que s’ha clarificat i per això no s’havia dit res fins ara, 
davant el Rectorat ens hem fet forts en no tancar cap Grau ni cap Màster. És cert que hi ha 
gent que ens fa mala propaganda i fer canvis pot ser una manera de pal·liar-ho. 
Des de la UPC no es té ningú de màrqueting per això l’hem de contractar, des de Promoció 
de la UPC ens estan aconsellant a quines fires anem i dissenyant nous fulletons 
informatius. Si la Junta decideix mantenir-nos com estem li diem al Rector però, 
particularment, discrepo d’aquesta postura. Prenc aquesta situació com una oportunitat de 
millora. 
 
Freijó: Si no tenim alumnes hem de fer alguna cosa, però cal que en el nou grau es 
visualitzi que es fa mecànica que és on hi ha més alumnes. 
 
Giralt: Mecànica queda incorporada en forma d’especialitat. 
 
Oliva: Hi ha molts instituts que fan CFGS de mecànica i per tant caldrà explicar molt bé que 
ho podran seguir fent i que ho entenguin. Si ho entenen la resposta serà millor però si no ho 
entenen serà molt pitjor. 
 
Giralt: L’esforç de promoció l’hem de fer igual. 
 
Directora: Estic d’acord en que comporta un risc i un gran esforç de promoció i de feina per 
part dels professors. 
 
Oliva: Demana si se sap quants potencials alumnes de CFGS industrial podríem captar. 
 
Gimenez: Hi ha 80 estudiants de la comarca que van anar a fer enginyeries fora de 
Manresa. 
 
Freijó: Cal cuidar el Grau de Mines ja que és vital per l’escola, és una titulació estratègica. 
 
Directora: El professorat de mines es té en compte en el Pla Estratègic, es farà el que 
calgui pel Grau de Mines. La promoció es farà, es seguirà fent el mateix que fins ara i noves 
coses. No crec que hi hagi voluntat de tancar el Grau de Mines, només s’ha parlat del Grau 
en Enginyeria Elèctrica i s’ha dit que no. 
 
Domenech: No crec que sigui bo continuar igual i és millor fer promoció d’una cosa nova. 
Al Grau de Mecànica venen molts alumnes que no han pogut entrar a altres titulacions i 
potser no sempre serà així. La davallada d’aquest any s’ha donat molt a CFGS i no ens 
podem focalitzar només en aquest perfil. Comenta que li agrada el nom de Sistemes 
Industrials integrant totes les especialitats. 
 
de las Heras: Opina que vendre un producte nou és millor. Cal un esforç des de l’equip de 
direcció de cara a promoció i captació d’estudiants. 
 
Giralt: La promoció realitzada pels mateixos estudiants funciona molt bé i dona resultats, 
en tenim constància. Cal seleccionar els estudiants que estiguin satisfets. 
 
Directora: Cal que des de dins tots fem un esforç per mantenir un alt índex de satisfacció 
entre els alumnes per tal que siguin els nostres aliats en la promoció de l’EPSEM. 



 
Rossell: En una Comissió Permanent ja vaig dir que en el moment de materialitzar la 
proposta cal pensar el Pla d’Estudis de manera genèrica i que el professorat s’adapti a 
aquest nou pla, cal un sacrifici per part de tots. 
 
Directora: jo també demano aquest grau de generositat i que la gent tingui la capacitat 
d’assumir noves assignatures amb nous continguts. Al patronat de l’EPSEM li agrada la 
proposta i a molta altra gent. Cal que pensem que ens en podem sortir. El Ras i el Rector 
són molt clars en el seu missatge. 
 
 
A continuació es passa a parlar sobre la nova estructura departamental de la UPC 
aprovada en el darrer Claustre de la UPC. La nova estructura implica que els dos 
departaments propis de l’EPSEM s’unifiquen i que les seccions departamentals de Manresa 
tenen la llibertat de triar entre continuar com a secció o bé integrar-se al departament de 
l’EPSEM. 
 
La Directora comenta que hi ha altres centres de la UPC que han triat l’estratègia 
d’unificar-se en un departament i demana als assistents que expressin la seva opinió, a 
poder ser caldria que es pronunciessin totes les seccions departamentals. 
 
Oliva: Opina que la UPC està plantejant una reducció de titulacions a l’EPSEM i que tenir 
un departament d’Escola permet lluitar per mantenir la taxa de reposició. El tenir seccions 
departamentals ha provocat que, generalment, en els moments en que hi ha hagut un 
augment de la docència, aquest s’ha cobert amb associats i això és una pèrdua pel nostre 
Campus. Així, gestionar el personal des d’un departament d’Escola permetrà poder tenir 
lectors i agregats quan les coses vagin bé i això és fonamental pel nostre futur a mig 
termini. Mines i DIPSE tenen el mandat d’ajuntar-se però convida a les altres seccions 
departamentals a afegir-se a aquest departament i a trobar uns fórmula que pugui encabir 
tothom. 
 
Directora: Demana si hi ha altres seccions departamentals disposades a donar aquest pas. 
 
Soler (Marc): (CMEM) La nostra posició està dividida, la Dolors Riera vol continuar a la 
secció, jo, estaria d’acord en formar part d’un departament de tota l’escola i crec que tots 
els enginyers caldria que fessin el mateix. Potser es pot considerar mates com una 
excepció. 
 
Ribera: (RMEE) Parlant amb l’àrea de mecànica de manera informal ens sembla raonable 
actuar de forma conjunta tots els mecànics, o bé romandre tots en una secció 
departamental de mecànics o incorporar-nos a l’escola. 
 
Freijó: (EE) La nostra secció integra 8 persones i, de moment, volem seguir com a secció 
departamental ja que hi ha gent que està a temps partit entre Manresa i Terrassa. Tot i així 
no s’ha pres una decisió però li sabria greu que el fet de fer un departament impliqui que 
gent de la secció quedi fora de l’Escola. No tanquen la porta a incorporar-nos al 
departament. 
 
Jorge: (FA) El Rector diu que en 6 mesos això ha d’estar fet. A Física Aplicada hem parlat 
de manera informal. Hi ha gent que se sent còmoda depenent d’un departament a BCN 
però opino que caldria canviar això de cara a dotar a l’Escola de més poder de negociació 
front al Rectorat. A mi m’agradaria entrar en aquest departament i coincideixo amb algun 
altre company de departament. Què farem si dins una secció hi ha gent que si i gent que 
no? 
 
Directora: Aclareix que amb 6 mesos, tothom té temps per pensar-ho bé. 



 
Puente: (MAIII) tots els matemàtics de l’EPSEM estan d’acord en pertànyer al futur 
Departament de Matemàtiques de la UPC. 
 
Fortuny: (OE) Ja fa temps que això es parla i ja en el passat vaig dir que formar part d’un 
departament d’escola ho trobava una bona idea. Veig molt estranya la proposta d’ajuntar 
DIPSE i EMRN i vist això tan estrany prefereixo romandre com a secció departamental. 
 
Lopez (Joan Antoni): (EGE) Fa poc que ens hem transformat com a departament i estem 
en canvis constants, hem parlat de manera informal amb els companys. Jo m’inclinaria per 
parlar amb els meus companys i prendre una decisió conjunta en un sentit o en un altre. 
 
Directora: Diu que cal que les seccions departamentals s’ho plantegin i que vagin pensant 
de cara a poder tenir algun posicionament pel proper 4 de febrer. Demana optimisme en tot 
aquest procés. 
 
 
4. Informació de la DAM. 
 
No hi ha cap informació. 
 
 
5. Assumptes sobrevinguts. 
 
No n’hi ha cap. 
 
 
6. Torn obert d’intervencions.  
 
Freijó: proposa que es manifesti el rebuig de l’escola a una ponència presentada al 
Claustre Universitari sobre el tancament de relacions amb empreses d’Israel. 
 
Directora: He manifestat el rebuig a aquesta moció presentada per un grup d’estudiants i 
que es tiri enrere la ponència. 
 
Oliva: El vot és lliure i el Claustre pot votar el que vulgui cal que l’escola es posicioni davant 
el Rector ja que afecta la nostra relació amb Iberpotash: la càtedra, alumnes en 
pràctiques... 
 
Directora: Proposa fer un text i l’aprovar-lo a la propera Junta, si sembla bé.  
 
Jorge: Proposa fer-ho constar com a Junta Extraordinària el proper 4 de febrer amb la 
presència del Rector. 
 
De las Heras: Si comencem amb Israel, seguim amb molts altres països com per exemple 
Qatar i altres. Si és així hi haurà moltes relacions que es veuran afectades i crec que no 
toca. 
 
Sanmiquel: Diu que li va saber molt greu que s’admetés a tràmit la moció ja que no té 
sentit. Des de la càtedra i el EMRN s’ha demanat parlar amb el Rector per aquest motiu. Si 
això arriba al Claustre es pot votar amb finalitats més polítiques que acadèmiques. També 
pot implicar que Iberpotash no contracti personal provinent de la UPC. 
 
Molinero: Aquesta moció es va aplaudir molt i això em va sorprendre. 
 
 



ANNEX 

Llistat de reunions de la Directora de l’EPSEM: 
 
3/10 Fira Barcelona Expoquimia 
6/10 Isabel Torra (Promoció) 
7/10 Ajuntament Manresa “Projecte Solidari” 
7/10 Dinar professors de Mecànica 
8/10 Xavier Farràs, Vre UVic RIS3cat 
9/10 Reunió professors electricitat i electrònica 
10/10 1ª reunió Comitè Pla Estratègic 
14/10 Reunió Olga Lanau (Gerenta de la UPC) 
14/10 Patronat CTM 
16/10 Acte Graduació FUB 
17/10 Premis Domenech Valero 
20/10 Inauguració curs Plana de l’Om 
22/10 Professors de Química i empreses del sector 
23/10 Acte Graduació EPSEM 
27/10 Dinar Xarxa diRectors 
28/10 Reunió ERC de Manresa 
29/10 Professors i Althaia 
29/10 Patronat EPSEM 
3/11 Vre Ras (Vre d’estudis i planificació) 
3/11 Jurat premis del Col·legi Enginyers 
5/11 Universitat empren 
10/11 Programa Ona Universitària 
12/11 Vre Roselló (vre política docent) 
13/11 Reunió professors tallers diputació 
14/11 Palua Firal amb la Diputació per programa Formació 
14/11 Vre Orejas (Vre de política de recerca) RIS3 
17/11 Reunió diRectors de centre 
19/11 Reunió Vre de recerca de la UVic 
21/11 Reunió per presentar els 3 projectes de l’EPSEM pel RIS3 
24/11 Jornada Promineria a Pimec Barcelona 
24/11 Reunió a la DGU (Sr. Lluís Jofre) 
26/11 Reunió Promoció a Barcelona 
3/12 Sopar Bages Turisme 
4/12 Reunió professors branques industrials 
9/12 Consell Acadèmic 
10/12 Patronat FUB 
10/12 Reunió Periodista 
10/12 Patronat CTM 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ACORDS 

S’aproven per consens: 
 
- Acta de la Junta de de l’EPSEM 2/2014 
- Pla d’Estudis del Màster en Enginyeria dels Recursos Naturals 
- Seguiment del pressupost 2014 
- Proposta de compra de material de laboratori en el pressupost 2014 
- Procediments del Sistema de Garantia Interna de Qualitat 
- Memòria de verificació del Màster en Eng. dels Recursos Naturals. 

 
 
 
 
        

Vist-i-plau 
El Secretari         La Presidenta 
 
 
 
 
David Parcerisa       Rosa Argelaguet 
 
 
Manresa, 12 de gener de 2015 


